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O przyszłości bazarku

Nigdy nie miałem i nie mam zamiaru likwidować bazarku. Uważam wręcz, że bazar powinien
funkcjonować w dotychczasowym miejscu.

Szanowni Mieszkańcy! Szanowni Przedsiębiorcy!

W związku z fałszywymi informacjami kierowanymi do mieszkańców Miasta i Gminy Łomianki, a
przede wszystkim do osób prowadzących działalność gospodarczą na terenie istniejącego w rejonie
ulic: Wiślanej i Fabrycznej bazarku, pragnę zapewnić Państwa, że są to nieprawdziwe informacje.
Nigdy nie miałem i nie mam zamiaru likwidować bazarku.
Uważam wręcz, że bazar powinien funkcjonować w dotychczasowym miejscu, bo zapewnia miejsca
pracy dla mieszkańców naszej Gminy, a pozostałym daje możliwość zrobienia zakupów w tradycyjny
sposób.

Zależy mi, aby ważne decyzje były konsultowane z mieszkańcami Gminy, dlatego co tydzień
spotykam się z mieszkańcami poszczególnych osiedli i sołectw.

W najbliższym czasie zapraszam wszystkie zainteresowane osoby 24 kwietnia na godz. 17.30 do auli
ICDS na spotkanie m.in. w sprawie zagospodarowania Łomianek.
Kolejne spotkanie - również w tej sprawie - odbędzie się 9 maja o godz. 18.00 (również w ICDS).
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